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Verslag van de ALV van GroenLinks ’s-Hertogenbosch, d.d. 10 oktober 2017 
 

Aanwezig: André Bannink, Theo Belterman, Nelleke Bons, Monique Bredeveld, Jos Claassen, Jan 

Dirx (verslag), Yeliz Dogan, Peter van Doremalen, Michiel van Eeden, Hariet van den Eerenbeemt, 

Noortje van den Eerenbeemt, Gemmy Gladdines, Lonneke van Grunderbeek, Saïd Ibnoujaja, Ufuk 

Kâhya, René Keet, Aldo Kivits, Jan Kleyne, Anita Koster, Toon de Laaf, Klazien Laansma, Patrick 

Leenders, Martijn Leensen, Marieke Mars, Giny Mars-Griepink, Iek de Pagter, Abe Renema 

(voorzitter), Janneke Rijnders, Erik de Rooij, Christian Roorda, Antoon van Rosmalen - van den 

Eerenbeemt, Esther de Ruiter, Ralph Schreinemachers, Steven van Slageren, Truuske Smits, Giel 

Vekemans, Michiel van der Velden, René Vonk, Martha Wisse, Karlien Wouters 

 

Afwezig m.k.: Leo van Balen, Marc Eysink Smeets, Suzanne van Hees, Peter van Helden, Merlijn 

Jakobs, Maartje Reitsma, Wim Sloot, Aad Smid, Ivonne Smit, Arno Uijlenhoet, Toon van der Ven, 

Betsy Wisselink,  

 

1. Opening en vaststellen agenda 
De voorzitter, Abe Renema, opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. Hij meldt 

de afmeldingen voor deze vergadering. 

Vervolgens stelt de voorzitter de stemcommissie voor deze vergadering voor. Het zijn de leden Nelleke 

Bons, Michiel van Eeden en Christian Roorda. 

De agenda voor deze vergadering wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

2. Voorstelrondje 
De aanwezigen stellen zich voor en benoemen hun betrokkenheid bij GroenLinks. 

 

3. Notulen vorige ALV 
Het verslag van de algemene ledenvergadering van GroenLinks ’s-Hertogenbosch van 10 mei 2017 

wordt ongewijzigd goedgekeurd. 

 

4. Mededelingen 
De voorzitter maakt melding van de themabijeenkomst Brug over de Kloof, die GroenLinks Den Bosch 

organiseert op maandag 13 november 2017 met Tweede Kamerlid Linda Voortman en Seydâ-

Buurman-Kutsal. De bijeenkomst vindt plaats in sociaal cultureel centrum De Slinger, aanvang 20.00 

uur. 

De Bossche GroenLinks campagneleider, Antoon van Rosmalen, geeft aan dat de aanstaande 

campagne voor de gemeenteraadsverkiezingen een landelijke en een lokale component zal kennen. 

Ook wijst hij op de folders die in de zaal liggen over de coöperatie voor een Bossche windmolen in 

west. 

  

5. Vaststelling definitieve verkiezingsprogramma gemeenteraadsverkiezingen 2018 
De voorzitter herinnert eraan dat in de laatste ALV het programma voor de raadsverkiezingen van 

maart 2018 voorlopig is vastgesteld. Dit met het oog op mogelijke aanpassingen aan de actualiteit. De 

programmacommissie heeft geconstateerd dat dergelijke aanpassingen niet nodig zijn en ook zijn er 

vanuit de leden geen nieuwe amendementen ingediend. Daarom vraagt de voorzitter de vergadering 

het programma definitief vast te stellen. De vergadering stelt het programma definitief vast. 

  

6. Vaststelling kandidatenlijst voor de gemeenteraadsverkiezingen 2018 
De voorzitter legt de procedure uit voor het vaststellen van de lijst. Voor de eerste tien plaatsen wordt 

per plaats gestemd. Voorgesteld wordt om de plaatsen 11 t/m 50 als blok in stemming te brengen. De 

kandidaten voor de eerste tien plaatsen krijgen elk twee minuten spreektijd en de aanwezigen kunnen 
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de kandidaten bevragen. Dit geldt niet voor de kandidaat voor plaats 10 op de lijst, Tijn van der Zwan. 

Vragen over hem kunnen worden gesteld aan de voorzitter van de kandidatencommissie Dilek 

Odabasi-Seker.  

Vervolgens geeft de voorzitter van de kandidatencommissie een toelichting op de gevolgde procedure 

en gehanteerde criteria bij het opstellen van de lijst. De lijst moet een evenwicht laten zien tussen 

continuïteit en vernieuwing, ook moet de lijst een afspiegeling zijn van het ledenbestand van 

GroenLinks en liefst ook in bredere zin van de maatschappij. De toekomstige fractie moet kunnen 

opereren in zowel de oppositierol, als in de rol van collegepartij met steeds deskundigheid op alle 

belangrijke gemeentelijke thema’s. 

Met de eerste 20 kandidaten op de lijst zijn gesprekken gevoerd, waarbij met de eerste 10 minimaal 

tweemaal is gesproken. De kandidatencommissie betreurt het dat er relatief weinig vrouwen 

beschikbaar waren voor de lijst. 

Alvorens overgaan tot de stemmingen leest de voorzitter een brief voor van Arno Uijlenhoet. Hij 

schrijft dat hij het een mooie lijst vindt en dat hij hoopt dat de vergadering zich achter dit advies 

schaart. 

 

Vervolgens vindt de schriftelijke stemming plaats met de volgende uitkomsten: 

 

PLAATS KANDIDAAT VOOR TEGEN BLANCO ONGELDIG 

1 Ufuk Kâhya 39 0 0 0 

2 Esther de Ruiter 33 2 3 0 

3 Antoon van Rosmalen 36 3 0 0 

4 René Vonk 31 5 3 0 

5 Ralph Schreinemachers 28 4 4 3 

6 
Yeliz Do�an 26 

1 0 0 
Martha Wisse 12 

7 
Steven van Slageren 23 

0 0 0 
Martha Wisse 16 

8 
Lonneke van Grunderbeek 22 

0 2 0 
Martha Wisse 15 

9 Martha Wisse 35 0 4 0 

10 Tijn van der Zwan 34 2 2 0 

   

De vergadering gaat akkoord met het voorstel met hand op steken te stemmen over het blok van de 

plaatsen 11 t/m 50 zoals voorgesteld door de kandidatencommissie. De vergadering gaat zonder 

tegenstem akkoord met dit blok. 

De voorzitter constateert dat de lijst conform het advies van de kandidatencommissie is vastgesteld 

door de vergadering.  

Hij dankt de stemcommissie voor de prima afwikkeling van de stemmingen, waarna hij de 

stemcommissie ontbindt. 

Desgevraagd gaat de vergadering akkoord met het voorstel de kandidatencommissie toestemming te 

geven het mogelijk wegvallen van kandidaten op de lijst voorafgaande aan de indiening van de lijst op 

te vullen met andere kandidaten. 
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7. Rondvraag en sluiting 

Toegezegd wordt een volgende keer bij het vergaderen in deze zaal gebruik te maken van een 

microfoon.  

Klazien Laansma biedt aan het vastgestelde verkiezingsprogramma taalkundig te verbeteren. Dat 

aanbod wordt onder dankzegging aanvaard. 

Naar aanleiding van een opmerking uit de zaal geven zowel Antoon van Rosmalen als Truuske Smits 

(werkzaam op het landelijk bureau van GroenLinks) aan dat GroenLinks de komende tijd weer 

nadrukkelijker zichtbaar zal zijn. 

De juist gekozen lijsttrekker Ufuk Kâhya spreekt uit het een eer te vinden deze mooie lijst te mogen 

aanvoeren en dat hij veel zin heeft in de komende campagne. Daarna bedankt hij de leden van de 

kandidatencommissie voor het prima werk dat ze hebben verricht en overhandigt hij hen als dank een 

geschenk. 

Hierna bedankt de voorzitter alle aanwezigen voor hun inbreng en sluit hij de vergadering met de 

uitnodiging nog na te praten onder het genot van een drankje in het aanpalende café. 


